

卫理公会以萨迦守望者 22-28/04/2021

四月第四个星期的祷告事项

1. 家庭:

～为有长期病痛者的家庭祷告。愿有丰盛慈爱的上主大大眷顾有长期病痛的家庭能够更加深刻经历靠主常常喜乐的恩典。

～为家庭中可能有的破口祷告。祈求上帝保守家庭，奉主耶稣基督的名破除任何魔鬼在家庭中的作为，也反思作为家中的一份子有没有留给魔鬼地步来攻击你的家。

2. 教会:

～为青年人祷告。愿教会中的青年人在言语、行为、爱心、信心、清洁上，都作众人的榜样。

～为主日学祷告。纪念你堂会的主日学事工，特别纪念线上主日学的预备，老师们的尽力备课，有创意的呈现，让孩子们有美好的学习，透过不间断的主日学学习守安息日的功课。

3. 国家:

～为疫情祷告。纪念各层灾难委员会在应对各样情况能做出最尽善尽美的安排，为执法人员祷告，以公平公正来维持各项 SOP 的遵守。也纪念疫苗能有充足的供应。

～为国家领袖祷告。为政府、各政党领袖们，能够在各自的岗位上做出为国为民的行动。特别在疫情期间可以暂时放下自己的利益，全力投入恢复国家的稳定。

4. 世界:

～为强制令解除国家祷告。纪念部分国家逐渐解除强制令如入境无需检测隔离或是无需带口罩上街。求神保守，让这些国家的疫情不至反弹，人民继续有一定性的防疫意识。

～为多元种族祷告。求公平公义的上主消除在每个民族当中凸显或隐含的种族主义、种族歧视以及排他心理，遏制不平等、压迫和边缘化长期持续，愿主耶稣的爱散播在人心间。

Issachar Watchmen Methodist 22-28/04/2021

Prayer Items for 4th week of April

1. Family:

- ~ Pray for chronically ill family members. Ask our loving God to bless families who have chronically ill family members; May they experience abundant joy from God.
- ~ Pray against any potential footholds for the evil one within the family. May God protect the family, In the name of Jesus Christ; destroy any demonic work or footholds in the family. And ponder whether there are any possible footholds that allow Satan to invade your family.

2. The Church:

- ~ Pray for the youth. Pray that the youths in the church can be an example to others through their speech, conduct, love for others, faith in Christ and holy living.
- ~ Pray for Sunday School. Remember the Sunday school ministry in your church. Specifically, pray for weekly online classes: pray for creativity for the teachers, pray that the children can enjoy their time of learning, and through the weekly online classes the children can learn to observe the Sabbath.

3. Country:

- ~ Pray for the COVID-19 epidemic. Pray that every disaster management committee can make and execute the most appropriate plans for the given situation. Pray for those in charge will enforce the COVID SOP regulations fairly, and pray that there will be enough vaccines for all.
- ~ Pray for the leaders of the country. Pray for the government and party leaders: to be able to act for the good of the country and its people in their respective positions. Especially in this time, pray that they can let go of their personal interests and agendas, and invest fully in restoring the stability of the country.

4. World:

- ~ Pray for the countries that have repealed the control order. Let us remember the countries that have repealed control orders on COVID-19, such as: not having to be tested and quarantined before entering the country, and there is no need to wear a face mask when outside. Pray that COVID-19 there will not be another new wave of the Covid Pandemic; also pray that the community continues to have a certain level of awareness regarding epidemic prevention.
- ~ Pray for multiracialism. Pray that our just and impartial God will remove: the prevalent or implicit racial biases in every nation, racial discrimination, and feelings of deep fear or hatred of foreigners (xenophobia); and will prevent inequality, oppression, and marginalization of minorities from continuing. May the love of our Lord Jesus spread in the hearts of men.

Isakhar Pengawal Methodist 22-28/04/2021

Doa minggu keempat April

1. Keluarga:

- ~ Berdoa untuk ahli keluarga yang sakit kronik. Mohon Allah yang penuh kasih sayang memberkati keluarga yang mempunyai ahli keluarga yang sakit kronik agar mengalami kesukacitaan yang berlimpahan dari Allah.
- ~ Berdoa untuk kemungkinan beri peluang kepada Iblis. Mohon Allah melindungi keluarga, Dalam nama Yesus Kristus, memusnahkan apa-apa kerja iblis dalam kelurga. Dan renungan sama ada kemungkinan beri peluang kepada Iblis dalam keluarga kamu.

2. Gereja:

- ~ Berdoa untuk muda-mudi. Semoga muda-mudi dalam gereja menjadi teladan bagi semua orang dengan percakapan, kelakuan, kasih untuk orang lain, iman kepada Kristus dan cara hidup yang suci.
- ~ Berdoa untuk Sekolah Minggu. Mengingati pelayanan sekolah minggu dalam gereja kamu. Khasnya berdoa untuk sekolah minggu dalam talian, berdoa untuk cikgu-cikgu yang bertanggungjawab penuh dengan kreatif, berdoa untuk kanak-kanak untuk menperolah pelajaran yang baik, dan melalui sekolah minggu dalam talian setiap minggu belajar untuk mematuhi hari sabat setiap minggu.

3. Negara:

- ~ Berdoa untuk wabak COVID-19. Berdoa untuk setiap jawatankuasa pengurusan bencana untuk membuat aturan yang paling sesuai berdasarkan situasi. Berdoa untuk pihak yang bertanggungjawab, menjaga pematuhan pelbagai SOP dengan adil, berdoa untuk vaksin yang cukup untuk semua.
- ~ Berdoa untuk pemimpin-pemimpin negara. Berdoa untuk kerajaan, pemimpin parti-parti, mampu bertindak untuk negara dan rakyat dalam kedudukan masing-masing. Khasnya dalam masa ini, boleh lepaskan kebaikan diri sendiri, melabur sepenuhnya dalam memulihkan kestabilan negara.

4. Dunia:

- ~ Berdoa untuk negara yang membatalkan perintah kawalan. Mengingati sesetengah negara yang semakin membatalkan perintah kawalan atas COVID-19 seperti tidak perlu diuji dan dikuarantin sebelum masuk negara, tidak perlu pakai topeng muka bila di luar. Berdoa agar COVID-19 tidak akan berlakunya gelombang wabak yang baru, berdoa juga supaya masyarakat terus mempunyai kesedaran tertentu mengenai pencegahan wabak
- ~ Berdoa untuk berbilang kaum. Berdoalah agar Tuhan yang adil lagi saksama, menghilangkan pandangan perkauman yang menonjol atau tersirat dalam setiap bangsa, diskriminasi kaum, dan perasaan sangat takut atau benci terhadap orang asing (xenofobia), dan mencegah ketidaksamaan, penindasan, dan peminggiran daripada berlanjutan. Semoga kasih sayang Tuhan Yesus tersebar dalam hati manusia.